
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu, Komisja Komunalna 

Protokół nr 4 

IV Posiedzenie w dniu 15 marca 2021  

Obrady rozpoczęto 15 marca 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:34 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Olga Grajek-Górecka 

3. Krzysztof Grzywnowicz 

4. Marek Leciaho 

5. Roman Marciniak 

6. Krzysztof Psykała 

7. Tomasz Rymaszewski 

8. Anna Sianos  

9. Andrzej Staszak 

10. Jolanta Szymczak 

11. Denis Tomala 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji 00:3:58. 

 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala powitał zgromadzonych gości, poprosił  

o potwierdzenie quorum obu komisji. Przedstawił porządek obrad.  

 

2. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Kołobrzegu w sprawie służb 

sezonowych. Czas rejestracji 4:00-8:21.  
 

Informację przedstawił podinspektor Krzysztof Rosiak zastępca Komendanta Powiatowego 

Policji w Kołobrzegu. Omówił sytuacje planowaną na sezon letni 2021. Przedstawił nowego 

Kierownika Posterunku Policji w Ustroniu Morskim- sierż.szt. Jakub Walczak.  

 

Brak dyskusji 

 

3. Informacja Prezesa Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu w sprawie 

opłaty za wodę i ścieki. Czas rejestracji 8:22- 21:28. 

 

Informację przedstawił Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu Paweł 

Hryciów. Poinformował o przyczynach podwyżek za wodę i ścieki w kwocie 6% czyli około 

0.62 gr.  



 

W dyskusji wzięli udział: 
- Paweł Hryciów 

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

Dyskusja dotyczyła opłat, podwyżek na najbliższe lata, uchwały w sprawie aglomeracji. 

 

4. Przedstawienie sytuacji związanej z promenadą- Przedstawiciel Zdrojowa Invest. 

Czas rejestracji: 21:29-1:14:05. 

 

Informację w sprawie sytuacji związanej z promenadą przedstawił Michał Kacpura- 

przedstawiciel Zdrojowa Invest, omówił uzgodnienia z Urzędem Morskim, koncepcji 

architektonicznej, ekspertyzy, pozwolenia na budowę, projektu wykonawczego, promenady- 

Świnoujście.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Kacpura 

- Andrzej Staszak 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Marek Leciaho 

- Barbara Płomińska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Olga Grajek-Górecka 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

 

Dyskusja dotyczyła podjętych działań przez Spółkę, percypowaniu w kosztach, poszerzeniu 

promenady, wglądu do projektu, wykonanie zaleceń z Urzędu Morskiego, spotkanie  

z władzami gminy Ustronie Morskie, odbudowy promenady, dzierżawy tarasów widokowych,  

 

Przerwa 1:14:23- 1:26:52. 

 

5. Dyskusja w sprawie strefy płatnego parkowania. Czas rejestracji: 1:26:54-2:04:22. 
 

Informację w sprawie strefy płatnego parkowania przedstawiła Magdalena Karwas pracownik 

Urzędu Gminy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Andrzej Staszak 

- Olga Grajek-Górecka 

- Jarosław Barański 



 

Dyskusja dotyczyła organizacji ruchu, parkometrów, parkingu ze szlabanami, kosztów 

poszerzenia strefy o ul. Wojska Polskiego, parkingu przy banku, parkingów wewnętrznych, 

parkowanie kamperów. 

 

Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie terminu - komisja Budżetu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, 

Tomasz Rymaszewski 

PRZECIW (2) 

Marek Leciaho, Andrzej Staszak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

Głosowano w sprawie: 
podtrzymanie terminu - komisja Komunalna.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basarab 

Opinia pozytywna 
 

 

Głosowano w sprawie: 
rozszerzenie strefy o ul. Wojska Polskiego - Komisja Budżetu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

Głosowano w sprawie: 
rozszerzenie strefy o ul. Wojska Polskiego - Komisja Komunalna.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Basarab 

Opinia pozytywna 
 

6. Opinia w sprawie toalet publicznych. Czas rejestracji: 2:04:23-2:29:58. 

Informację przedstawiła Anna Pietkowska Kierownik Referatu Inwestycji.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Olga Grajek-Górecka 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

 

Dyskusja dotyczyła lokalizacji toalet, przerobieniu toalety na pomieszczenie dla ratowników, 

sprzedaży toalety z ul. Okrzei wraz z terenem, toaleta na ul. Granicznej, przerobionych toalet 

w Ośrodku Zdrowia. 

Radny Tomasz Rymaszewski złożył wniosek formalny o lokalizację toalety na ul Granicznej. 

Kierownik Anna Pietkowska złożyła natomiast wniosek o lokalizację toalety na ul. Rybackiej. 

  

Głosowano wniosek w sprawie: 
toaleta na ul. Granicznej - Komisja Budżetu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Grajek-Górecka 

Opinia pozytywna. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
toaleta na ul. Granicznej - Komisja Komunalna.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Anna Sianos  

Opinia pozytywna, wniosek Kierownik Anny Pietkowskiej nie został przegłosowany.  
 

7. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 2:29:59-2:31:19. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący komisji zamknął posiedzenie.  

 

  

Przewodniczący komisji Budżetu 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Denis Tomala 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


